

KURZFILM-PROGRAMM

5



DET SPORADISKE FILMKOLLEKTIVET

One idea. One meeting. One day of filming. – Die Dogmen des 21-köpfigen norwegischen Filmkollektivs Det sporadiske filmkollektivt beschwören die Macht des Augenblicks. Das Programm zeigt eine Auswahl seines Schaffens und läuft außer Konkurrenz.

DET SPORADISKE FILMKOLLEKTIVET

One idea. One meeting. One day of filming. The dogmata of the 21-person Norwegian Sporadic Film Collective conjure up the power of the moment. This series shows a selection of their work and is screening out of competition.

PROGRAMM

- **OSLOS ROSE / OSLO'S ROSE**
- **SOM FAMILIE / AS FAMILY**
- **NORD / UP NORTH**
- **KVIST / BRANCH**
- **ÉN UKE, TO UKER, EN MÅNED / ONE WEEK, TWO WEEKS, ONE MONTH**
- **UTE AV KONTEKST / OUT OF CONTEXT**
- **FRIERI / THE PROPOSAL**
- **MØTES I DØRA / WHEN ONE DOOR CLOSES**
- **PRAMPACK**
- **WOKE?**

OSLOS ROSE

OSLO'S ROSE

Nadar läuft seinen Erwartungen ans Leben hinterher. Seit zwei Jahren ist er bis über beide Ohren in Janne verliebt, was sich nicht nur auf seine Arbeit, sondern auch auf seine Kreativität ausgewirkt hat. Unerwartet bietet sich ihm die Gelegenheit, seine Schwärmerei zu überwinden und daraus neue Energie zu ziehen. Er folgt seinem Herzen und geht ans Werk.

Nadar is chasing his life expectations. For two years he's been head over heels in love with Janne, which has affected not only his work but his creativity. Unexpectedly, he gets the opportunity to overcome his crush and draw new energy from it. He follows his heart and goes to work.

„Oslos Rose“, der Debütfilm des Filmkollektivs, war auf Filmfestivals in Norwegen, Schweden, Kanada, Deutschland, Australien und Marokko zu sehen. Beim Norwegian Short Film Festival in Grimstad gewann er den Terje Vigen Award.

“Oslo's Rose”, the Sporadic Film Collective's debut film, screened at film festivals in Norway, Sweden, Canada, Germany, Australia, and Morocco. It won the Terje Vigen Award at the Norwegian Short Film Festival in Grimstad.

Norwegen 2015, 7 Min., norw. OF, engl. UT

R, B, K, D, P: Det sporadiske filmkollektivt

Sa 5.11.

22:00h
KOKI

So 6.11.

10:00h
FH2